

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 2007-01-25

Tid: Torsdag 2007-01-25

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Erik Larsson
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmordförande:	Oskar Karlsson
Focumateriordf:	Mattias Tjus
Bilnisse:	Linus Eklund

§1. Mötets öppnande

Nytt år, nya medlemmar och gamla medlemmar. Alla var väldigt förväntasfulla inför det första mötet på över 1 och $\frac{1}{2}$ månad.

§2. Runda Bordet

- Holma arbetar med bokföring och har skickar ut påminnelser om bilhyra.
- Chris har lagt upp information om stipendier på sektionens hemsida.
- Euler och resten av nollk 2007 planerar inför deras nollk-kalas.
- F6 planerar inför gasquen nästa vecka samt andra arr under våren. De funderar på att ordna en bastu för alla på sektionen lp 4.
- Farm arbetar med ett studiebesök på Volvo och kommande lunchföredrag. De håller även på att uppdatera sin hemsida där det inom kort kommer att läggas upp info om jobberbjudanden från företag.
- DP har rustat och införskaffat nytt porslin till Focus. Efter att ha varit försvunnet har det nu återfunnits och placerats i köket där det hör hemma.

- Isabelle håller på att uppdatera nyckellistor över vilka som ska ha access var. Det kommer att bli en nyckeldag inom kort där nya föreningsmedlemmar kan hämta ut sina nycklar och betala en dep på 300 kronor.
- Moa berättade att räknestugorna kommer att sätta igång nästa vecka och hålla till i Luftbryggan. SNF funderar på att köpa in ett nätbaserat utvärderingssystem för att få fler att utvärdera kurserna. Spidera tror att de kan göra något liknande billigare.
- Karin försöker få koll. Om man som styretmedlem är intresserad av styretutbildningen lördag lv 2 kan man anmäla sig till Karin snarast.

§3. Bilen

Linus gick igenom bilen och dess skador, totalt 9 stycken som behöver åtgärdas. Om alla ska lagas kommer det att ta 15 arbetsdagar. Reparationerna kommer att kosta mycket pengar och Holma ska kolla upp noggrannare vad försäkringsbolaget säger. Vi fortsätter bildiskussionen nästa möte.

Henhan alias mailmannen ska lägga upp bilnisses telefonnummer på hemsidan.

§4. Datorn

Holma har kolla upp försäkringen och självriskan är 20 % av basbeloppet vilket innebär 8000 kronor. Dessutom räknas det inte som stöld eftersom skåpet inte var uppbrutet och försäkringen kommer inte att gälla. **Beslut:**Styret beslutade att DP får köpa in en ny dator där hälften av pengarna tas från DP:s egna pengar och restresterande från hyresintäkter.

§5. Paneldiskussion

Alexander Wirdemo vill nå ut till alla teknologer på F med sitt förslag på en paneldiskussion. Då många nyantagna studenter har frågor om saker som inte kan täckas av Modulen vill Alexander intervjua en person ur F1, F2, F3 och F4 och publicera deras svar på lämpligt sätt. Styret föreslog att lägga upp informationen på hemsidan och se om det blir någon respons innan vi använder oss av maillistorna för att nå ut till studenter.

§6. Spideras middag

Chris och Tjus ansvarar för maten. Middagen börjar klockan 19:00 på onsdag lv 2.

§7. Sektionens dag

F6 har fått in några anmälningar från föreläsare till middagen måndag lv 5 läsperiod 3. Det ska vara gratis för föreläsare och kosta runt 20 kronor för studenter. Inbjudan till studenter kommer att mailas ut inom kort. Platserna ska vara uppdelade mellan årskurserna till att börja med men kommer att fördelas till alla om någon årskurs inte fyller upp sin kvot.

§8. Infotavla

Tavlan är på gång, DP väntar på plexiglasen.

§9. Ordningsregler

Det har varit mycket klagomål från huset den senaste tiden. Fulla sopsäckar måste förslutas ordentligt så att de inte läcker och ska ställas i vagnen vid ingången till skyddsrummet om de inte tas till soprummet på en gång. Det är inte städerskornas uppgift att rensa efter studenternas fester.

§10. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare